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Vali Yiğitbaşı,
YERLİ VE MİLLİ SANAYİNİN NEFERLERİ
OLAN MÜHENDİSLERLE BİR ARAYA GELDİ

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, bir savunma sanayi kuruluşu
olan Elektronik Harp Sistemleri Mühendislik Ticaret A.Ş.’nin

(EHSİM) 3. Stratejik Plan ve Yol Haritası Çalıştayı’na katılarak yerli
ve milli sanayinin neferleri olan mühendislerle bir araya geldi.

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Elektronik Harp
Sistemleri Mühendislik Ticaret A.Ş. (EHSİM) tarafından düzenlenen 3.
Stratejik Plan ve Yol Haritası Çalıştayı’na katıldı. Etkinlikte, yerli ve milli

savunma sanayisinin önemli isimleri olan mühendislerle bir araya gelen Vali
Yiğitbaşı, ülkemizin savunma sanayindeki ilerlemeleri ve mühendislerin katkılarına
dair görüşlerini paylaştı. Çalıştayda, EHSİM’in gelecekteki hedefleri ve stratejik plan-
ları üzerinde de değerlendirmeler yapıldı. >>HÜDAYİ ACAR

‘SİBERAY’ PROGRAMI
DEVAM EDİYOR
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri Siberay’ programı
çerçevesinde bilgilendirme çalışmalarına devam ediyor. Bu
çerçevede yapılan etkinlikle ilgili İl Emniyet Müdürlüğü’nden
yapılan yazılı açıklamada, "Siber Suçların gerçekleşmeden
engellenmesi, maddi manevi zararların en aza indirgenmesi,
farkındalık ve bilinçlendirme faaliyetleri yapılması amacıyla;
İscehisar Hacı Süleyman Selek Mesleki Teknik ve Anadolu
Lisesinde 'Güvenli ve Bilinçli İnternet Kullanımı, Siber Zorbalık,
Teknoloji Bağımlılığı ve Dijital Okur Yazarlık' konularında toplam
100 öğrenci ve 5 öğretmene bilgilendirme faaliyeti gerçekleştir-
ilmiştir" ifadelerine yer verildi.>>3’TE

YASA DIŞI BAHİS
OPERASYONU: 8 GÖZALTI

Afyonkarahisar’da yasa dışı bahis ve sanal kumar aracılık
yaparak banka hesaplarını kullandıran 8 kişi polis tarafından
yakalanırken, şahısların hesaplarında 3 milyon 785 bin 951
TL işlem yapıldığı tespit edildi.>>3’TE

MÜDÜR SÜNNETCİ KÜTÜPHANEDE
ÖĞRENCİLERLE BİR ARAYA GELDİ

İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci ve
Şube Müdürü
İbrahim Erdem Gülcü,
Gedik Ahmet Paşa İl
Halk Kütüphanesi’nde
öğrencilerle bir
araya gelerek
etkinliklerine eşlik
etti.>>5’TE

ESKRİM DE DERECEYE GİREN
ÖĞRENCİLER ÖDÜLLERİNİ ALDI

Okul Sporları faaliyet programı kapsamında düzenlenen
Küçükler, Gençler ve Yıldızlar Eskrim Müsabakaları, Prof. Dr.
Veysel Eroğlu Spor Salonu’nda büyük bir heyecanla tamamlandı.
Afyonkarahisar’daki genç sporcuların kıyasıya mücadele ettiği tur-
nuvada dereceye giren sporcular ödüllerine kavuştu.>>7’DE RAMAZANDA FAHİŞ

FİYATA GEÇİT YOK
Ramazanda fırsatçı restoran ve kafelere geçit ver-
ilmeyecek. Bu işletmelere yönelik denetimlerini
artıran Ticaret Bakanlığı, iftar menüsünde fahiş fiyat
uygulayanlara ceza kesecekTicaret Bakanlığı, yak-
laşan Ramazan ayı öncesinde restoran, kafe, pas-
tane ve benzeri yiyecek, içecek hizmeti sunan işlet-
melere yönelik fahiş fiyat denetimlerini artırdı. >>2’DE

AKARYAKIT İSTASYONUNDA
SİLAHLI ÇATIŞMA: 1 ÖLÜ

Olay, Sandıklı ilçesi çıkışındaki bir
akaryakıt istasyonunda meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre,
akaryakıt istasyonunda yerde bir
şahsın hareketsiz şekilde yattığını
gören vatandaşlar, durumu 112 Acil
Çağrı Merkezi'ne bildirerek yardım
istedi. İhbar üzerine bölgeye polis ve
sağlık ekipleri sevk edildi. >>3’TE

KAÇAK KAZI YAPAN ŞÜPHELILER SUÇÜSTÜ YAPILDI 3

Ömer Çetinkaya

OSB BAŞKANI BEKİR YEŞİLAY
MERAK EDİLEN SORULARI İÇTENLİKLE YANITLADI

Afyonkarahisar Organize
Sanayi Bölgesi’nde
yaşanan üzücü yangın f
aciasının ardından merak
edilen soruların cevaplarını
Afyonkarahisar Organize
Sanayi Bölgesi Yönetim
Kurulu Başkanı Bekir
Yeşilay ile Afyonkarahisar
Organize Sanayi Bölgesi
Müdürü Gökhan Kıl’a
yönelttik.>>SAYFA 8’DE

BEKİR YEŞİLAY GÖKHAN KIL

“ÜZÜCÜ HADİSEYİ BAZI
KESİMLER İSTİSMAR EDİYOR”

DİYANET GENÇLİK KOORDINATÖRLÜĞÜ
OSMANLI CAMİİ'NDE DÜZENLEDİ
AKÜ Öğretim Üyesi Doç. Dr. Emin Uz, Öğrt.
Görevlisi Hasan Özayrancı, Gençlik Merkezi
Sorumlularımız Mehmet Seyman, Esma
Zennure Kavurkacı ve Manevi danışman-
larımızın katılımıyla, Osmanlı Camii'nde
kandil programı icra edildi. >>3’TE
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Hastanemiz ihtiyacı olan Vakum Pompası ve Medikal Basınçlı Hava Sistemi Alımı mal
alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile
ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.
İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2025/189647
1-İdarenin
a) Adı :UYGULAMA VE ARAŞTIRMA HASTANESİ

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI
AFYONKARAHİSAR SAĞLIK BİLİMLERİ
ÜNİVERSİTESİ

b) Adresi :Zafer Sağlık Külliyesi Dörtyol Mh. 2078 Sk.
No:3 03218 . AFYONKARAHİSAR
MERKEZ/AFYONKARAHİSAR

c) Telefon ve faks numarası :2722463335- Dahili : 30848 - 2722281430
ç) İhale dokümanının görülebileceği :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :Hastanemiz ihtiyacı olan Vakum Pompası ve

Medikal Basınçlı Hava Sistemi Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı :3 adet Vakum Pompası (Montaj dahil) 2 Adet

Medikal Basınçlı Hava Sistemi (Montaj dahil)
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale
dokümanı içinde bulunan idari şartnameden
ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Afyonkarahisar Sağlık Bilimler Üniversitesi
Sağlık Uygulama ve Araştırma Merkezi (Afsü
Hastanesi)

ç) Süresi/teslim tarihi :01.04.2025 tarihinde işe başlanır. Ancak
idarenin ön görmediği durumlarda ihale
sürecinin uzaması nedeniyle işe başlama tar
ihinin gecikmesi gibi hallerde, işin başlama
süresi sözleşmenin taraflarca imzalandıktan
itibaren işe başlanır. 1-Vakum pompaları,
sipariş çekildikten sonra 10 iş günü içerisinde
yer teslimi ve 90 iş günü içerisinde sistemin
kurulumu yapılarak çalışır durumda teslim
edilecektir. 2-Medikal Basınçlı Hava Sistemi,
sipariş çekildikten sonra 10 iş günü içerisinde
yer teslimi ve 90 iş günü içerisinde sistemin
kurulumu yapılarak çalışır durumda teslim
edilecektir.

d) İşe başlama tarihi :01.04.2025 tarihinde işe başlanır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :11.03.2025 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri :Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi
(e-tekliflerin açılacağı adres) Sağlık Uygulama ve Araştırma Merkezi

Hastanesi Zafer Külliyesi Dörtyol mah. 2078
sok. C Blok 1. kat Satınalma Birimi
AFYONKARAHİSAR

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile
teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
Katalog
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi
dışındaki maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
Orjinal yedek parça ve bakım onarım garantisi
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye
ihalenin tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif
verecek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri
zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzala-
narak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şek-
linde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

VAKUM POMPASI VE MEDİKAL BASINÇLI
HAVA SİSTEMİ SATIN ALINACAKTIR

UYGULAMA VE ARAŞTIRMA HASTANESİ
YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI

AFYONKARAHİSAR
SAĞLIK BİLİMLERİ ÜNİVERSİTESİ

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de BASIN :2173769

Ramazanda Fahiş
Fiyata Geçit Yok

Ramazanda fırsatçı restoran ve kafelere geçit verilmeyecek. Bu
işletmelere yönelik denetimlerini artıran Ticaret Bakanlığı, iftar

menüsünde fahiş fiyat uygulayanlara ceza kesecekTicaret Bakanlığı,
yaklaşan Ramazan ayı öncesinde restoran, kafe, pastane ve benzeri yiyecek,

içecek hizmeti sunan işletmelere yönelik fahiş fiyat denetimlerini artırdı.
Bu kapsamda işletmelerin Ramazan ayına özel hazır-
ladıkları iftar menüleri de bakanlığın radarında olacak.
Menülerin içerik ve fiyatlarının kapı girişine ve masaların
üzerine yazılması zorunlu olacak. Ayrıca menüde yer
alan et, tavuk, köfte gibi ürünlerin gramajının yazılması
da şart tutuldu. Öte yandan oruç açmak için verilen su,
hurma ve zeytine "iftariyelik" adı altında ayrıca ücret
talep edilemeyecek. Restoranların önemli bir kısmının
son dönemde uyguladıkları fahiş fiyat politikaları vatan-
daşı isyan noktasına getirirken, Ticaret Bakanlığı da hak-
sız fiyat artışlarını önlemek için denetimlerini sıklaştırdı.
Bir ürün ya da yemekten yüzde 400'lere varan karlar
elde etmeyi kendilerine hak gören işletmelerin Ramazan
ayının ruhunu zedelememesi için önlemler alınıyor.

GRAMAJINI BELİRTMEK ZORUNDA
Geçtiğimiz yılbaşında yürürlüğe giren Fiyat Etiketi
Yönetmeliği kapsamında lokanta, restoran, kafe, pas-
tane ve benzeri yiyecek ve içecek hizmeti sunulan işlet-
melerde, tarife ve fiyat listelerinin işyerinin giriş kapısının
önüne ve hizmet sunulan masaların üstüne tüketiciler
tarafından kolaylıkla görülebilir ve okunabilir şekilde
konulması zorunlu hale getirilmişti. Söz konusu düzen-
leme iftar menüleri için de geçerli olacak. Örneğin
Ramazan ayında çorba, salata, pilav, ana yemek, içecek
gibi ürünlerden oluşan bir menü hazırlayan işletme bunu
restoran girişine fiyat ve içerik olarak koymak zorunda
olacak. Ayrıca iftar menülerinde yer alan et ürünlerinin
gramajı menüde belirtilecek. Bu düzenlemeyle vatan-
daşın menünün fiyat mukayesesini daha rahat yapa-
bilmesi amaçlanıyor.

HER ÜRÜNE 3 BİN 166 TL CEZA
Bu kurallara uymayan işletmelere menüde yazan her bir
ürün için 3 bin 166 TL idari para cezası kesilecek.
Mesela menüde fiyatları ayrı ayrı belirtilmişse çorba,
salata, pilav, ana yemek, içecek olarak toplamda 5 ürün
için 15 bin 830 TL işletmeye ceza yazılacak. Ancak
menüde herhangi bir ürünü çıkarmaya imkan vermeye-
cek şekilde tek fiyat belirlenmişse, tek ürün olarak baz
alınarak sadece 3 bin 166 TL ceza kesilecek.

İFTARIYELIK OYUNUNA DİKKAT!
TÜKETİCİLER Derneği Başkanı Levent Küçük, bazı
işletmelerin Ramazan ayı geldiğinde servis ve kuver
ücretini anlaşılmasın diye "iftariyelik bedeli" olarak adisy-
ona yansıttığını belirterek, "Restoranlar bunu ikram
edilen su, zeytin ve hurmanın bedeli olarak sunuyor.
Ama bunlar zaten menüye dahil edilen ürünlerdir. O
sebeple iftariyelik bedeli adı altında bu ürünler için ilave
ücret talep edilemez. Bunu yapan işletmelere ilişkin
menü ve adisyon fotoğrafını çekerek Ticaret Bakanlığı
ve Tüketici Hakem Heyetine başvurarak bu ilave ücret-
leri geri alabilirsiniz" dedi. Küçük, aynı şekilde yemekte
fiyatın temel unsurunu oluşturan etin ölçülebilir olması
için gramajının belirtilmesinin zorunlu olduğunu
anlatarak, "Menüde et, köfte, tavuk gibi ürünlerin grama-
jına yer verilmemişse bunu işletmeye özellikle sorun ve
o işletmeyi Ticaret Bakanlığı'na Alo 175 Tüketici Hattı ya
da E-Devlet üzerinden 'haksız fiyat artışı bildirimi'
yaparak şikayet edin" diye konuştu. >>ANAHABER

Bolvadin Belediye Başkanı Derviş
Aynacı, Muhtarlar Derneği Başkanı
İbrahim Eriş ile birlikte Bağlarüstü
Mahallesi’ni ve Bucak Mahallesi'ni
ziyaret ederek mahallede incelemel-
erde bulundu. Bağlarüstü Mahallesi
Muhtarı Ahmet Şimşek ve Bucak
Mahalle Muhtarı Nuri Tanır mahalle
sakinlerinin taleplerini ve öncelikli
ihtiyaçlarını Başkan Aynacı’ya aktardı.

Bağlarüstü Mahallesindeyiz

Başkan Aynacı, "Bağlarüstü Mahallemizde
eksikleri yerinde tespit ettik. Oyun parkı,
kaldırım çalışmaları ve mahalle fırınıyla
ilgili değerlendirmelerde bulunarak vatan-
daşlarımızın beklentilerini dinledik.
Bolvadin’in her köşesine dokunmak,
mahallelerimizin yaşam kalitesini artırmak
için gece gündüz çalışmaya devam ede-
ceğiz. Biz Bolvadin’imizin Hizmetkârıyız"
dedi. Başkan Aynacı, Bucak Mahallesi için
yaptığı açıklamada; “Söğütlü Camii
bahçesi düzenlemesi, cadde üzeri
kaldırım düzenlemeleri, yol çalışmalarına
ve Fatih Sultan Mehmet İlkokulu çevresi
kaldırım düzenlemelerine öncelik vere-
ceğiz. Bucak Mahallesi'nde de eksikleri
yerinde tespit ettik. Bolvadin'e hizmet için
var gücümüzle çalışıyoruz" dedi.
>>İZZET IŞIK



3317 ŞUBAT 2025 PAZARTESİ

Kaza geçiren Milletvekili Yurdunuseven’in
tedavisi devam ediyor
Afyonkarahisar'ın Sinanpaşa ilçesinde otomobil
ile hafif ticari aracın çarpıştığı kazada, aralarında AK
Parti Afyonkarahisar Milletvekili İbrahim Yurdunuseven
ile AK Parti İl Başkanı Turgay Şahin'in de bulunduğu 6
kişi yaralanırken, yaralıların 5’inin taburcu edildiği,
tedavisi devam eden Yurdunuseven’in ise hayati
tehlikesinin bulunmadığı bildirildi.
Afyonkarahisar-Antalya kara yolu Tınaztepe beldesi
yakınlarında sürücüleri ve plakaları henüz belirlene-
meyen bir otomobil ile hafif ticari araç çarpıştı.
Kazada, araçlarda bulunan AK Parti Afyonkarahisar
Milletvekili Yurdunuseven, İl Başkanı Turgay Şahin
ile danışmanlar Hayati Kanat, Oktay Yüksel ve ismi
tespit edilemeyen araç şoförü ile diğer araç sürücüsü
yaralandı. Yaralılar kaza sonrası çevredekilerin
haber vermesi ile bölgeye gelen ambulanslarla has-

tanelere kaldırıldı. Yaralılardan Başkan Şahin,
Kanat, Yüksel ve bir kişi daha taburcu edildi.
Yaralanan Milletvekili Yurdunuseven’in omuzunda
kırık olduğu öğrenilirken hastanedeki tedavisinin
devam ettiği bildirildi. Olayın ardından AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanlığından yapılan yazılı açık-
lamada ise yaralıların sağlık durumlarının iyi olduğu
ve Yurdunuseven’in de hayati tehlikesinin
bulunmadığı belirtildi. >>İHA Yasa dışı bahis

operasyonu: 8 gözaltı
Afyonkarahisar’da yasa dışı bahis ve sanal kumar aracılık yaparak banka

hesaplarını kullandıran 8 kişi polis tarafından yakalanırken, şahısların
hesaplarında 3 milyon 785 bin 951 TL işlem yapıldığı tespit edildi.

İl Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı
ekipler bahis sitesi üzerinden
yasa dışı bahis ve sanal kumar
oynanmasında para naklinde
aracılık yapan şahıslara yönelik
operasyon yaptı. Operasyonda
8 kişi gözaltına alındı. ‘7258
sayılı Futbol ve Diğer Spor
Müsabakalarında Bahis ve Şans
Oyunları Düzenlenmesi
Hakkında Kanuna Muhafelet"
suçu çerçevesinde gözaltına
alınan şahısların hesaplarında
ise 3 milyon 785 bin 951 TL
işlem yapıldığı belirlendi. >>İHA

Afyonkarahisar’da ‘Siberay’
programı devam ediyor

Afyonkarahisar’da polis tarafından öğrencilere göre ‘Siberay’
programı çerçevesinde güvenli internet kullanımı seminere verildi.

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü
ekipleri Siberay’ programı
çerçevesinde bilgilendirme çalış-
malarına devam ediyor. Bu çerçevede
yapılan etkinlikle ilgili İl Emniyet
Müdürlüğü’nden yapılan yazılı açıkla-
mada, "Siber Suçların gerçekleşme-
den engellenmesi, maddi manevi
zararların en aza indirgenmesi, farkın-
dalık ve bilinçlendirme faaliyetleri
yapılması amacıyla; İscehisar Hacı
Süleyman Selek Mesleki Teknik ve
Anadolu Lisesinde 'Güvenli ve Bilinçli
İnternet Kullanımı, Siber Zorbalık,
Teknoloji Bağımlılığı ve Dijital Okur
Yazarlık' konularında toplam 100
öğrenci ve 5 öğretmene bilgilendirme
faaliyeti gerçekleştirilmiştir" ifadelerine
yer verildi. >>İHA

Kaçak kazı
yapan şüpheliler
suçüstü yapıldı
Afyonkarahisar’da izinsiz
yaptıkları kazıyla define
arayan 3 kişi jandarma
tarafından suçüstü yakalandı.
Olay, Emirdağ ilçesi Özkan köyünde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, bölgede izinsiz kazı
yapıldığı bilgisini alan jandarma ekipleri harekete
geçti. Olay yerine giden ekipler Y.B., B.Y. ve
M.O.A. isimli şahısları kazı yaparken suçüstü
yaptı. Ardından bölgede arama yapan ekipler
kazma, kürek, delici matkap gibi kazı
malzemeleri ele geçirdi. Olayın ardından şahıs-
ların gözaltına alındığı bildirildi. >>İHA

Akaryakıt istasyonunda
silahlı çatışma: 1 ölü
Afyonkarahisar'da akaryakıt istasyonunda yaşanan silahlı çatışmada

ağır yaralanarak hastaneye kaldırılan bir kişi hayatını kaybetti.

Olay, Sandıklı ilçesi çıkışındaki bir akaryakıt istasy-
onunda meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
akaryakıt istasyonunda yerde bir şahsın hareketsiz
şekilde yattığını gören vatandaşlar, durumu 112 Acil
Çağrı Merkezi'ne bildirerek yardım istedi. İhbar
üzerine bölgeye polis ve sağlık ekipleri sevk edildi.
Yerde yatan ve silahla vurulduğu tespit edilen şahıs
ambulansta Sandıklı Devlet Hastanesine kaldırıldı.
Ancak isminin Ömer Çetinkaya olduğu tespit edilen
şahıs, yapılan müdahaleye rağmen kurtarılama-
yarak hayatını kaybetti. Yapılan incelemelerde, A.A.
isimli şahıs ve yanında 2 erkek şahsın Çetinkaya ile

tartıştığı şahısların daha sonra olay yerinden uzak-
laştıkları belirtildi.

ÇATIŞMADAN SONRA ŞAHISLAR
OLAY YERİNDEN ARAÇLA KAÇTI

Ancak şahısların daha sonra olay yerine tekrar geri
geldiği ve Çetinkaya'nın şahısların araca ateş açtığı
iddia edildi. Bunun üzerine araçtan inen A.A.'nın ise
belinden çıkardığı tabanca ile Çetinkaya'ya 3 el ateş
ederek yanındaki şahıslarla plakası bilinmeyen bir
araçla olay yerinden kaçtıkları belirtildi. Olay sonrası
kaçan şahısların yakalanması için çalışma
başlatıldı. >>İHA

Diyanet Gençlik
Koordinatörlüğü Osmanlı
Camii'nde düzenledi
AKÜ Öğretim Üyesi Doç. Dr. Emin Uz,
Öğrt. Görevlisi Hasan Özayrancı, Gençlik
Merkezi Sorumlularımız Mehmet Seyman,
Esma Zennure Kavurkacı ve Manevi
danışmanlarımızın katılımıyla, Osmanlı
Camii'nde kandil programı icra edildi.

Kur’an-ı Kerim tilavetiyle
başlayan programın akabinde,
Mevlid-i Şerif okundu, tekbirler
ve salavâtlar getirilerek ilahiler
seslendirildi. Doç. Dr. Emin
Uz'un sohbetinden sonra
dualar edildi. Gecenin manevi
atmosferini yerinde yaşamak
isteyen gençler camiye akın
ettiler. Osmanlı Çamii İmam
Hatibi Mehmet Akif Bilim
Hocamızın ev sahipliğinde
gerçekleştirilen programı teşrif
eden öğretim üyelerimize ve
gençlerimize teşekkür ederiz.
>>KADER KAYA
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ÖKSÜRÜĞÜ GEÇMEYEN 
SOLUĞU AKTARDA ALIYOR 
Günlerce ve haftalarca süren öksürükten muzdarip olan vatandaşlar soluğu aktarlarda alıyor.   

Üst solunum yolu enfek-
siyonlarının yaygın
görüldüğü bu günlerde

küçük büyük herkes geçmeyen
öksürükten yakınıyor.
Uzmanlar, son günlerde Covid-
19'un yanı sıra influenza (grip)
ve RSV'nin yaygın
görüldüğüne dikkat çekerken,
hastalar burun akıntısı, boğaz
ağrısı, ateş, halsizlik ve öksürük
gibi şikayetler ile hastanelere
başvuruyor. Hastanelere giden
vatandaşlar, hastalıklarının daha
hızlı geçmesi için ilaçların yanın-
da bitkisel yollardan tedavi
arayanlar soluğu aktarlarda alıy-
or. Aktarlar ise son günlerde
büyük yoğunluk yaşıyor.
Şikayetlerini bitkisel yollarda
arayanlar aktarlara giderek
sorunlarına çözüm buluyorlar.
13 senedir aktarlık mesleğini
icra eden Cihan Özdemir, kış
aylarının gelmesiyle birlikte sal-
gından dolayı yaşanan büyük
yoğunluğa dikkat çekerken,
geçmeyen öksürük ve yaşanan
hastalıklarla ilgili çözüm yolları
hakkında önemli tüyolar verdi. 
HASTALIKLARIN
TEDAVİSİNDE DOĞAL 
BİTKİLER KULLANILMA
ORANI ARTTI
Kış aylarının gelmesi ve
geçmeyen öksürük şikayeti ile
birlikte toplumda yine kış bitkiler-
ine olan yoğun ilginin arttığını
söyleyen Cihan Özdemir, "Özel-
likle Covid-19 süreci ile birlikte

toplumda enfeksiyonel hastalık-
ların tedavisinde doğal bitkiler
kullanılma oranı arttı.
Geçmeyen öksürük ve artan
hastalıklarla beraber kesinlikle
ortamlarını ada çayı, üzerlik
veya kekik ile tütsülemelerini
imkan bulabiliyorlarsa gece yat-
madan ada çayı, lavanta veya
bir elma sirkesi ile hem burun-
dan bir defa çekerek hem de
boğaz bölgesine gargara
yaparak, bütün üst solunum-
larını ve gün içerisinde orada
yaşam ortamı bulmuş bakterileri
yok etme imkanı bulacaklardır"
diye belirtti. 
HASTALIK, SALGIN VE
ÖKSÜRÜĞÜN GEÇMESİ İÇİN
OLMAZSA OLMAZLAR
Kış aylarının olmazsa olma-
zlarını sıralayan Özdemir, "Bir
kere bu işin başını her zaman
ıhlamur ve ada çayı çeker.
Bunlarla beraber toplumda en
karşılık bulmuş bitkiler hatmi,
papatya, tarçın, özellikle zence-
fil, zerdeçal, karanfil. Bu bitki-
lerin damak zevkine göre kişil-
er kendileri, cüzi oranlarda,
toplum arasında ise tutam
dediğimiz birer tutam kulla-
narak, çok yüksek kaynama
görmeden, özellikle kaynamış
suyun içerisinde belli bir süre
demlendirerek kendi kış çay-
larını yapabilirler. Ya da
güvendikleri herhangi bir aktar-
dan da aktarların hazırlamış
olduğu kış çaylarından günde

1 bardak ile 3 bardak arası
içmeleri, onları kış hastalıklarına
karşı koruyucu bir tedbir olur.
Son zamanlarda birkaç yıldır
çam kozalağı bazlı ürünler çam
kozalak macunu, çam kozalak
şurubu veya çam kozalağı
pekmezi, bir de keçiboynuzu
pekmezi ile andız pekmezini kış
aylarına ve enfeksiyonlara karşı
hayatlarından eksik etmemeleri-
ni tavsiye ediyoruz" dedi. 
GEÇMEYEN ÖKSÜRÜK VE
SALGINDAN DOLAYI 
AKTARLARA TALEP ARTTI 
1 aydır ürünlere taleplerin art-
tığını söyleyen Özdemir, "Kış
ürünlerinin yoğunluğundan
hemen salgın olup olmadığını
fotoğrafını çekebiliyoruz. 1
hafta içerisinde birkaç günde
kış çayı ve ıhlamur satışları
artması ile beraber hemen sal-
gın olduğunu anlıyoruz. Son 1
aydır bu ürünlere talep oldukça
artmış durumda. Uzmanlar
açıklamasıyla birlikte şu anda
domuz gribinin bir formu olan
influenzanın, onun farklı bir
varyasyonu şu an aktif ve
insanlar birkaç hafta kendiler-
ine gelemediklerini, çok ciddi
eklem ağrısı çektiklerini belirtiy-
orlar. Hekimlerin başvurdukları
ilaçların yanında, böyle doğal
takviyeler ile birlikte daha kısa
sürede sosyal yaşama ve iş hay-
atına dönmek için aktarlara
başvuruyorlar" şeklinde konuştu.
>>İHA

Sıfır kalorili doğal 
tatlandırıcı ‘şeker otu’   
Prof. Dr. Seda Genç, İzmir’de de üretimine başlanan şeker otunun (stevia)

normal çay şekerine göre 300 kat daha tatlı olmasına karşı, sıfır kalori 
içermesi, kan şekeri seviyelerinde ani yükselmelere sebebiyet vermemesi
ve doğal kökenli olması nedeniyle şekere bir alternatif olduğunu söyledi.   

Stevia (şeker otu) Paraguay ve Brezilya'da tat-
landırıcı, tedavi edici özellikleri nedeniyle kul-
lanılıyor. Türkiye'de ilk kez 2009 yılında
Antalya'da üretilmeye başlanan stevianın içerdiği
steviosid maddesi, vücuttaki tat duyuları tarafın-
dan normal şekerin 250-300 katı daha şekerli
olarak algılanıyor. Bir tutamı bile bir litre çayı tat-
landırmaya yetiyor. Kalori değeri sıfır olan bu
bitkinin diyet, şeker hastalığı, yüksek tansiyon,
kabızlık, depresyon ve asabiyete karşı olumlu
etkileri var. Araştırmalar, stevianın hipertansiyon
tedavisinde ve Tip 2 diyabetin yönetiminde fay-
dalı olabileceğini gösteriyor.  Stevianın, anti-
enflamatuar özellikleri ve bağırsak sağlığını
destekleme potansiyeli olduğunu da aktaran
Prof. Dr. Seda Genç, "Türkiye’de pek çok şehirde
şeker otu üretimi yapılmaya başladı. Diğer tat-
landırıcılarla karıştırılmadan tüketildiğinde stevia

kalori içermez, bu da onu kilo vermek isteyenler
ve şekere alternatif arayanlar için değerli bir
seçenek haline getirir" ifadelerine yer verdi. 

HEM TATLI HEM SAĞLIKLI
Prof. Dr. Seda Genç günümüzde tatlandırıcıların

çoğunlukla sentetik olduğunu belirterek şu bilgi-
leri verdi: "Tatlandırıcılar günümüzde çoğunlukla
sentetik. Şeker otu ise sıfır kaloriye sahip, doğal
kökenli ve bitki bazlı. Hem sağlıklı yapısı hem de
tatlılık sağlayan özellikleri ile son yıllarda sentetik
tatlandırıcılara çok iyi alternatif oldu. Normal çay
şekerine göre 300 kat daha tatlı. Sıfır kalori içer-
mesi ve kan şekeri seviyelerinde ani yük-
selmelere sebebiyet vermemesi ek avantajlarıdır.
Diyabet hastalarına önerilen bir tatlandırıcıdır.
Toksik olmadığı, lif içeriğinin yüksek olduğu,
nörolojik ve böbrekle ilgili yan etkileri olmadığı lit-
eratürde rapor edilmiştir "dedi. >>İHA  
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Müdür Sünnetci Kütüphanede
öğrencilerle bir araya geldi

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci ve Şube Müdürü
İbrahim Erdem Gülcü, Gedik
Ahmet Paşa İl Halk
Kütüphanesi’nde öğrencilerle
bir araya gelerek 
etkinliklerine eşlik etti.

AK Partili Camcı esnaf ve
vatandaşla bir araya geldi

AK Parti’nin Şuhut İlçe
Başkanı Hasan Camcı
saha çalışmalarına
büyük mesai harcıyor.
İlçenin birçok 
noktasında vatandaşla
bir araya gelmeye özen
gösteren siyasi isim
sokakta çarşıda ve
pazarda hemşehrilerinin 
sorunlarına 
kulak veriyor.

Özelikle ilçede kurulan pazarları ziyaret
eden AK Partili Camcı bu alanlarda hem
esnafın derdine kulak kabartırken bir diğer
yandan da vatandaşla hasbihâl ederek
sorunlara yönelik notlar alıyor. Soğuk kış

günlerinde pazarcı esnafının sıcak çay
sohbetiyle çalışmalarına başlayan AK
Partili Camcı’ya ziyaretler kapsamında İl
Başkan Yardımcısı Murat Bozok’ta eşlik
ediyor. >>İZZET IŞIK

İstanbul, Denizli ve Afyonkarahisar'daki
yatırımcılara fırsat

Deda Yapı Yönetim Kurulu Başkanı
Abdullah Deda, Dazkırı'da hayata
geçirdikleri yeni projeyi tanıttı.
"Aşkın, sevdanın, mutluluğun,
güzelliğin yaşandığı adres" olarak
tanımlayan Deda, Dazkırı pro-
jesinin ev sahibi olmak isteyenlere
büyük cazip fırsatlar sunduğuna
dikkat çekti. Abdullah Deda, "Haydi
Dazkırı, haydi Türkiyem benim de
evim olsun, benim de bir yuvam
olsun diyorsan Dazkırı projemizi ve
konutlarımızı bir yakından
tanıyalım. Gezelim araştıralım .
Böyle bir sevda yok, böyle bir
güzellik yok" sözleriyle projeye
olan güvenini dile getirdi.
Proje kapsamında, 10 yıl vadeli ve

2.48 faiz oranıyla konut kredisi kul-
lanma imkanı sunuluyor. Akıllı ev
teknolojileriyle donatılan konutlar,
havuzlu ve asansörlü site
içerisinde yer alıyor. Ayrıca, alttan
ısıtma sistemiyle konforlu bir
yaşam alanı sunuluyor.
"YATIRIMDA KONUT ÖNEMLİDİR"

Deda Yapı Yönetim Kurulu Başkanı
Abdullah Deda, yatırımın önemine
de dikkat çekerek, "Yatırımda
dolar, euro, altın hele hele faiz hiç
mi hiç değil. Yatırımda konut
önemlidir. O yüzden konut konut
konut diyorum. Yılların yatırım-
cısıyım, yılların yatırım uzmanıyım.
Tüm geçmişlerime baktığımda
konut hep artı yapmıştır. Çarpı iki

kat fark yapmıştır. Konuta bakın.
Sizin de başınızı sokacak bir eviniz
olsun. Deda Yapı, Deda Düğün
Salonları, Deda İnşaat, Deda Grup
olarak biz sizinleyiz. Biz sizin için
varız. Biz sizler için çalışıyoruz. Biz
evlendirelim diye uğraşıyoruz.
Haydi dostlarım birlikte yaşayalım
diyorum" sözleriyle, Dazkırı'da yeni
bir yaşamın kapılarını aralamak
isteyen herkesi projeye davet etti.
Dazkırı, Denizli ve Afyonkarahisar'a
olan stratejik konumuyla dikkat
çekiyor. Hem İstanbul'dan yatırım
yapmak isteyenler hem de
bölgedeki konut arayışında olanlar
için kaçırılmayacak bir fırsat
sunuluyor. >>İHA

İnşaat sektörünün önemli firmalarından
Deda Yapı, Afyonkarahisar'ın Dazkırı
ilçesinde hayata geçirdiği yeni konut
projesini duyurdu. İstanbul, Denizli ve
Afyonkarahisar'dan yatırımcıları ve ev
sahibi olmak isteyenleri hedefleyen
proje "Haydi Dazkırı, Haydi 
Türkiye" sloganıyla yola çıktı.

Öğrencilerin farklı alanlardaki çalışmalarına izleyen ve onlara çalışmalarında eşlik eden İl Müdürü
Miraç Sünnetci, “Öğrencilik yıllarımda ben de kütüphanede çalışmayı alışkanlık haline getirmiştim.
İçeride bulunan kitapların kokusu ve maneviyatı beni her zaman etkilemiştir. Kütüphanelerimizin yeni
nesil siz kıymetli öğrencilerimiz tarafından da hala tercih ediliyor olması bizleri haliyle memnun ediyor.
Çünkü kütüphaneler sadece araştırma ve incelemelerimizi gerçekleştirdiğimiz mekânlar değil aynı
zamanda sorumluluk bilincimizin geliştiği nadide yerlerdir. Eğitim için mekân ve zaman mefhumu yok-
tur. Eğitim her yerde, her ortamda olmalıdır ” dedi. >>HÜDAYİ ACAR “Ülkemiz Kütüphane sayısında

fakir, sadece bin 500 kütüphane var”
Gün FM’de yayınlanan Basın Odası programında Gedik

Ahmet Paşa İl Halk Kütüphanesi ve Sandıklı Kütüphanesi’nin
Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy ve il protokolü

tarafından açılmasında yola çıkılarak kütüphaneler,okuma ve
donanımlı gençlerin yetişmesi konuları ele alındı.

KÜTÜPHANELER GECE AÇIK OLMALI
Kütüphanelerin günümüzde gelişen teknolo-
jiye rağmen önemini koruduğuna değinen
Gazeteci İsmail Akar, “Ben üniversiteye hazır-
lanırken Sandıklı İlçe Kütüphanesi’ne gidip
ders çalışırdım. Orada çalışan Emin Amca
diye bir Kütüphaneci vardı. Sabah 8’de
kütüphane açılışıyla gider oradaki kitaplardan
faydalanarak üniversite sınavlarına hazır-
lanırdım. Çünkü bizim zamanımızda üniver-
siteye hazırlayan özel kurslar yoktu.
Kütüphanede çalışmamın etkisini gördüm ve
üniversiteyi kazanarak bir meslek sahibi
olmamda kütüphane önemliydi. Benimle içtiği
çayını paylaşan Kütüphaneci Emin Amcayı
rahmetle anıyorum. Gedik Ahmet Paşa İl Halk
Kütüphanesi ve Sandıklı İlçe Kütüphanesini
açan Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Ersoy
yaptığı konuşmada kütüphanelerin gece de
açık olması için gerekli düzenlemelerin yapıl-
masını istedi. Hem sınavlara hazırlanan hem
de kitap okumak için kütüphanelere giden
çocuklara kütüphane sevdirilmeli. Bunun için
de öğretmen ve ailelere önemli görevler
düşüyor. Daha genişçe bakarsak Milli Eğitim
Bakanlığı ve Kültür Bakanlığı işbirliği yaparak
kurs ve benzeri destekleri kütüphaneler vası-
tasıyla verebilir” dedi.

AĞAÇ YAŞKEN EĞİLİR
Kütüphanelerin herkesin hayatında ayrı bir
yeri ve önemi olduğuna dikkat çeken
Gazeteci Ahmet Tunca, “Kütüphaneler okul
benzeri kurumlardır. İlimizdeki Gedik Ahmet
Paşa İl Halk Kütüphanesi, Gedik Ahmet
Paşa’dan bu yana hizmet vermeye devam
ediyor. Oldukça eski ve köklü bir kütüphaneye
sahibiz. Çocukların kitap okumalarını ve
kütüphaneye gitmelerini teşvik etmek lazım.
Kitapların temini kolay olmalı. Günümüzde

maalesef kitap fiyatları çok yüksek.
Kütüphanelerde sadece kitap okuma, ders
çalışma olmamalı. Öğrencilerin gelişimi için
seminer ve konferanslar da düzenlenmeli.
Çocuklara küçük ikramlar verilebilir.
Küçükken kitap okumaya alışan bir çocuk
yaşamı boyunca bundan vazgeçmez. Yani
ağaç yaşken eğilir sözü var ya o denli önemli
ki, ben ilkokulda başladım kitap okumaya. Şu
anda benim bireysel kitaplığımda 2 bin kitap
duruyor. Daha önce Karaadilli Beldesindeki
kütüphaneye de yüzlerce kitap bağışladım”
diye konuştu.

ÖZEL KURSLAR DAHA 
FAZLA TERCİH EDİLİYOR

Ülkemizde gençlerin üniversiteye hazır-
lanırken kütüphanede çalışmak yerine özel
kursları tercih ettiğine değinen Gazeteci Polat
Yılmaz, “Almanya’da 11 bin, İngiltere’de 5 bin,
Fransa’da 4 bin, İspanya’da 5 bin kütüphane
bulunurken, ülkemizdeki kütüphane sayısı
1500 civarında. Az olmasının nedeni sanırım
ihtiyaç duyulmaması. Bu düşündürücü bir
konu. Milli Eğitim Bakanlığı yetkilileri ve ilgili
bakanlıklar bu konuya kafa yorarak çocuklara
okuma alışkanlığı kazandırılmalı.  Kütüphane
çalışanlarının da donanımlı olmaları gerek.
Bir çocuk kitap almak için kütüphaneye
geldiğinde onun yaşına ve seviyesine uygun
kitaplar önerilmeli. Kütüphaneler gece de
hizmet versin deniyor. Ama önce kütüphan-
eye başvuracak öğrenciler okuma konusunda
belirli bir seviyeye getirilmeli” dedi. Programda
13 Şubat Dünya Radyo Günü nedeniyle rady-
oların önemi, OSB’deki fabrika yangını ve
sonrasındaki gelişmeler ile ESOB’da yaşanan
Başkan Yardımcısı değişimi konuları da
değerlendirildi.   
>>HÜDAYİ ACAR
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Bakan Fidan: "Şam’daki dostlarımızın PKK/YPG’den
kurtulma meselesini ele almalarını bekliyoruz" 

Dışişleri Bakanı Hakan Fidan,
Almanya’da gerçekleştirilen 61.
Münih Güvenlik Konferansı’nda

"Şam İçin Yeni Bir Şafak: Suriye’nin
Geçiş Sürecine Dair Olasılıklar" başlık-
lı panelde konuştu. Türkiye’nin Esad
rejimi düştüğünde bölge ülkeleri ile bir
araya geldiğini ve Şam yönetiminden
beklentiler konusunda istişareler
gerçekleştirdiğini hatırlatan Fidan,
"Çünkü 10 yılı aşkın bir süredir Suriye,
bölgede istikrarsızlığın kaynağı haline
gelmişti ve şimdi 10 yıl sonra ilk kez işleri
yoluna koymak için gerçek bir fırsat elde
etmiştik. O dönemde birçok ülkenin aynı
prensip üzerinde anlaştığını düşünüyo-
rum" dedi. 

TERÖRİZMİN GELİŞMESİNİ 
VE KENDİNE ZEMİN

BULMASINI İSTEMİYORUZ 
Komşu ülkelerin artık Suriye’den kendi-
lerine yönelik bir tehdit görmek istemedik-
lerini vurgulayan Fidan, "Terörizmin
gelişmesini ve kendine zemin bulmasını
istemiyoruz. Azınlıklara kötü muamele
edildiğini görmek istemiyoruz. Suriye’nin
toprak bütünlüğü ve siyasi egemenliğinin
tesis edildiğini ve orada kapsayıcı bir
yönetim bulunmasını istiyoruz.
Uluslararası toplum ve bölge ülkelerinin
tüm talepleri göz önünde bulundurarak
Suriye’deki yeni yönetimle iletişim kur-
duğumuzda, bu taleplere çok iyi bir tepki
verdiler. O zamanlardan beri oldukça iyi
bir şekilde yanıt verdiklerini düşünüyo-
rum. Uluslararası mevkidaşlarımla, diğer

dışişleri bakanları ve yetkililerle
görüşmelerimde büyük bir şikayetle
karşılaşmadım. Hepsi, Suriye’nin şu
anda karşı karşıya bulunduğu zorlukların
farkında. Bence bu zorlukları ele almak
için gerçekten ciddi ve yoğun bir çalışma
başlatmanın zamanı geldi" diye konuştu. 

YENİ YÖNETİM, SİLAHI 
GRUPLARIN BİRLEŞTİRİLMESİ

KONUSUNDA DOĞRU
ADIMLAR ATIYOR

Suriye’de meselelerden birinin de
istikrarın nasıl sağlanacağı ve silahlı gru-
pların nasıl entegre edileceği konuları
olduğunu kaydeden Fidan, "Bana
sorarsanız yeni yönetim, bu konuyu çok
kapsamlı bir şekilde ele almak niyetiyle
işe başladı. Zira yeni yönetimden mevki-
daşım ve diğer yetkililerle uzun toplan-
tılar yaptım ve anladığımız kadarıyla şu

anda silahlı grupları birleştirme
konusunda doğru adımları atıyorlar.
Çünkü bizim görüşümüze göre, her
ülkede yalnızca bir meşru silahlı kuvvet
bulunmalıdır. Bu nedenle kendi silahlı
kuvvetlerine sahip olacaklar ve tabii
kendi kolluk kuvvetlerine de sahip ola-
caklar" ifadelerini kullandı. 
ÖNCELİKLE HEDEFİMİZ, YENİDEN
YAPILANMAYA YARDIMCI OLMAK

Suriye’de geçiş sürecinin devam ettiğini
vurgulayan Fidan, "Elbette, Suriye’de
attığımız her adımı yeniden hesaplıy-
oruz. Şu anda Suriye ile ilgili öncelikli
hedefimiz ve meşguliyetimiz, onlara
yeniden yapılanmada nasıl yardımcı
olabileceğimiz, ekonomiyi nasıl tekrar
ayağa kaldırabileceğimiz ve ardından
devlet kurumlarını yeniden inşa etme
sürecidir. Bunlar, uluslararası ve bölge-

sel toplumla birlikte en iyi şekilde yap-
maya çalıştığımız çok önemli meselel-
erdir" dedi. 
ONLARI PARLAK BİR GELECEĞİN
BEKLEDİĞİNİ UMUT EDİYORUM

Türkiye’nin sadece Suriyeli muhaliflerin
kontrolü altında yaşayan halkı korumak
amacıyla bir angajman içerisinde bulun-
duğunu vurgulayan Fidan, "O zamanlar,
5 milyonluk bir nüfustan bahsediyorduk.
Bu, Astana sürecinin bir sonucuydu.
Bence bugün, korumak için orada
bulunduğumuz tüm insanlar, Allah’a
şükürler olsun ki hep birlikte ülkeyi
yönetiyorlar. Onları parlak bir geleceğin
beklediğini umut ediyorum" diye konuş-
tu. 

PKK/YPG, SURİYE VE
TÜM BÖLGE İÇİN DEAŞ 

KADAR BÜYÜK BİR TEHDİT
Güvenlik açısından Türkiye için geriye
kalan tek bir mesele olduğunu vurgu-
layan Fidan, "Şam’daki dostlarımızın
PKK/YPG’den kurtulma meselesini ele
almalarını ve bunu bize bırakma-
malarını bekliyoruz. Çünkü PKK/YPG,
Suriye ve tüm bölge için DEAŞ kadar
büyük bir tehdit. Türkiye, Irak ve
İran’dan gelen uluslararası teröristler,
şu anda Suriye’nin kuzeyinde toplanmış
ve DEAŞ’a karşı savaşma bahanesiyle
kendilerini gizliyorlar. Ortada DEAŞ’a
karşı savaş yok. ABD ordusuna DEAŞ
mahkumlarını tutacak başka bir yer
olmadığı için hapishane hizmeti sağlıy-
orlar. Burası hapishane olarak seçilmiş.

Ama bu insanların ülkenin üçte birini
işgal etmelerine, petrol ve gaz
sahalarının üstüne çöküp ülkeyi yağ-
malamalarına ve merkezi hükümet ve
milyonlarca Suriyelinin petrol ve gazdan
yararlanmalarına engel olmalarına izin
verilemez. Bu sona ermeli. Bu sadece
bizim için bir ulusal güvenlik tehdidi
değil, aynı zamanda bölgemiz için de
büyük bir sorun" ifadelerini kullandı. 

ARTIK YENİ BİR ŞAFAK VAKTİ
Türkiye’nin 14 yıl boyunca, en başından
bu yana Suriyeli muhalifleri desteklemiş
olmasının Türkiye’nin Suriye’nin ege-
menliği üzerinde söz sahibi olacağı
manasına gelmediğini ifade eden
Fidan, "Bu özellikle kaçındığımız bir
şey. Böyle bir izlenim vermek dahi
istemiyoruz. Aslında, bu bölgemizdeki
büyük bir sorundur. Çünkü uzun
zamandır bölgemizde ‘Bölgede kim
hakimiyet oluşturacak, Türkler mi,
İranlılar mı yoksa Araplar mı?’ şeklinde
bir endişe ve korku mevcuttu. Bence
artık bunu geride bırakmalıyız. Bölgeye
iş birliği, saygı ve dayanışma kültürünü
getirmeliyiz. Ve birbirimizin egemen-
liğine bağlı kalmalıyız. Bence artık yeni
bir şafak vakti ve bunu başarabile-
ceğimizi düşünüyorum. Bu ruh içinde,
Suriye’deki kardeşlerimizle iş birliği tesis
edebiliriz. Muhalefette bile olsalar böyle
bir tavrımız olmadı çünkü bölgemizde
yaşananlardan önemli dersler çıkardık"
şeklinde konuştu.  
>>İHA 

Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, Münih Güvenlik Konferansı’ndaki "Şam İçin Yeni Bir Şafak: Suriye’nin Geçiş Sürecine Dair
Olasılıklar" başlıklı panelde yaptığı konuşmada, "Şam’daki dostlarımızın PKK/YPG’den kurtulma meselesini ele almalarını
ve bunu bize bırakmamalarını bekliyoruz. Çünkü PKK/YPG, Suriye ve tüm bölge için DEAŞ kadar büyük bir tehdit" dedi.   

Bakan Işıkhan: "İşçilerin her hastaneye gidemediği,
ilaç kuyruklarında çile çektiği dönemleri bitirdik"

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, "İşçilerin her hastaneye gidemediği, 
ilaç kuyruklarında çile çektiği dönemleri bitirdik. Çalışanın da, işverenin de hakkının 

korunduğu daha adil ve daha müreffeh bir çalışma hayatı için ne gerekiyorsa yaptık" dedi. 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanı Vedat Işıkhan, Türkiye
Çimse-İş Sendikasının 22. Olağan
Genel Kuruluna katıldı. Ankara’da
bir otelde düzenlenen programa
Büyük Birlik Partisi Genel Başkanı
Mustafa Destici, Türk-İş Genel
Başkanı Ergün Atalay ile çok sayı-
da sendika başkanı katıldı.
Programda konuşan Çalışma ve
Sosyal Güvenlik Bakanı Işıkhan,
kurula katılmaktan büyük mem-
nuniyet duyduğunu dile getirdi.
Sivil toplumun demokrasinin gücü,
insan hak ve özgürlüklerinin
güvencesi olduğunu dile getiren
Bakan Işıkhan, "Sendikalar
olmadan, gerçek bir demokrasiden
söz etmemiz de mümkün değil.
Türkiye, Sayın
Cumhurbaşkanımızın liderliğinde,
büyük ve güçlü bir ülke olma yol-
unda kararlılıkla ilerlemektedir.
Biz, her zaman, üretime, istihdama
ve kalkınmaya katkı sunan
işçimizin de işverenlerimizin de
yanında olduk olmaya da devam

ediyoruz. Alın teriyle, emeğiyle bu
ülkenin geleceğini samimiyetle
inşa eden her bir vatandaşımızın
hakkını korumak bizim temel
sorumluluğumuzdur" ifadelerinde
bulundu. 

İŞÇİLERİN HER HASTANEYE
GİDEMEDİĞİ, İLAÇ KUYRUK-

LARINDA ÇİLE ÇEKTİĞİ
DÖNEMLERİ BİTİRDİK

12 Eylül darbesinin ürünü olan,
sendikalar ve toplu iş sözleşmesi
yasalarını değiştirdiklerinden
bahseden Işıkhan, "Başta noter
şartı olmak üzere sendikal
örgütlenmenin önündeki engelleri
kaldırdık. "İşçi olmadan işveren
olmaz. İşveren olmadan da işçi
olmaz. Devlet olmadan hiçbiri
olmaz" mottosuyla hareket ettik.
Sendikal hayatın adeta kangrene
dönüşmüş temel sorunlarını
çözüme kavuşturduk. SGK’yı sıfır-
dan aldık, dünyaya örnek olacak
bir sisteme dönüştürdük. İşçilerin
her hastaneye gidemediği, ilaç
kuyruklarında çile çektiği dönem-

leri bitirdik. Çalışanın da işverenin
de hakkının korunduğu daha adil
ve daha müreffeh bir çalışma hay-
atı için ne gerekiyorsa yaptık, yap-
maya devam ediyoruz" dedi. 

İSTİHDAM SAYIMIZ GEÇEN YILA
GÖRE, 428 BİN KİŞİ ARTARAK 32

MİLYON 718 BİN KİŞİ  OLDU
Çimento üretimindeki artıştan

bahseden Bakan Işıkhan, "Son on
yılda, dünya çimento üretimi yıllık
ortalama 4,1 milyar ton

seviyesinde gerçekleşmiştir. 2024
yılı Ocak-Ekim döneminde çimento
üretimde, geçen yıla oranla yüzde
5,4’lük bir artış yaşanmıştır. Yine
2024 yılının ilk 10 ayında, üretilen
çimentonun yaklaşık yüzde 15,4’ü
ihracata konu olmuştur.
Ekonomide elde ettiğimiz büyüme
istikrarı, istihdam politikalarımıza
olumlu şekilde yansımaya devam
etmektedir. İşsizlik oranımız son
20 aydır tek hanede seyretmeye
devam ediyor. 2024 yılı Aralık ayın-
da işsizlik oranı önceki aya göre
0,1 puan; önceki yıla göre de 0,3
puan azalarak yüzde 8,5
seviyesinde gerçekleşti. Yine istih-
dam sayımız geçen yıla göre, 428
bin kişi artarak 32 milyon 718 bin
kişi oldu. İstihdam oranımız da
yüzde 49,5 olarak gerçekleşti.
Enflasyonu düşürmek için yoğun
bir şekilde dezenflasyon poli-
tikalarının uygulandığı bir
dönemde bu başarılı verileri
yakalamak oldukça önemli" diye
konuştu. >>İHA

Bakan Yerlikaya: 
"Trafikte makas atmaya
yeni yaptırımlar geliyor"
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 6-13

Şubat tarihleri arasında 2 milyon
948 bin 764 aracın denetlendiğini
ve 462 bin 352 araca/sürücüye
işlem yapıldığını açıkladı.

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya’nın paylaştığı bilgilere
göre, emniyet ve jandarma trafik ekiplerince 6-13
Şubat tarihleri arasında 2 milyon 948 bin 764 araç
denetlendi. Yapılan denetimler sonucu ışıklı ya da
sesli uyarı işareti bulunan cihazları (çakar) mevzu-
atta izin verilmeyen araçlara takarak kullanan 42
sürücüye işlem yapıldı. Ayrıca, hız ihlalinde bulu-
nan 119 bin 400, periyodik muayenesi yaptırıl-
mamış 21 bin 955, emniyet kemeri kullanmayan
23 bin 341, sürücü belgesiz araç kullanan 11 bin
477 ve zorunlu mali sorumluluk sigortası bulun-
mayan 6 bin 660 olmak üzere diğer işlemlerle bir-
likte; toplam 462 bin 352 araca/sürücüye işlem
yapıldı. Bakan Yerlikaya 1 Ocak - 14 Şubat tarihleri
arasında "Makas atma" olarak bilinen art arda bir-
den fazla tehlikeli şekilde şerit değiştirme ihlali ile
ilgili toplam 12 bin 919 adet sürücüye/araca işlem
yapıldığını açıkladı. Bakan Yerlikaya ayrıca yeni
yaptırımları için çalışmaların devam ettiğini belirttiği
paylaşımında, "İçişleri Bakanlığı olarak, bu ihlalin
ve yol açtığı kazaların önlenmesi amacıyla; idari
yaptırımların artırılması, sürücü belgesinin geri
alınması ve araçların trafikten men edilmesine
yönelik mevzuat çalışmalarımız tamamlanmak
üzere. Unutmayın! Trafikte makas atmak sadece
kendi canınızı değil, diğer sürücülerin hayatını da
tehlikeye atar" ifadelerine yer verdi.>>İHA

Bakanlıktan çocuklar için "Benim Güvenli İnternetim" kitabı
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı çocuklara dijital dünyada rehberlik etmesi için "Benim Güvenli İnternetim" kitabı hazırladı.

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir
Göktaş, internetin faydaları ve tehlikeleri konusunda
çocukları bilgilendirmek amacıyla rehber niteliğinde
hazırlanan "Benim Güvenli İnternetim" kitabının yayın-
landığını bildirdi. Bakan Göktaş, dijital çağda çocukların
bilgiye erişim, iletişim, eğlence ve oyun gibi alanlarda
internetten aktif olarak yararlandığını ancak siber zor-
balık, kişisel verilerin kötüye kullanımı ve yaşlarına
uygun olmayan içerikler gibi tehlikelere maruz kala-

bildiklerini aktardı. Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı
Mahinur Özdemir Göktaş, "Benim Güvenli İnternetim"
isimli dijital kitapla 6-10 yaş arası çocukların internet
güvenliği konusunda bilinç kazanmalarını, dijital mola
önerileriyle de ekran süresini dengeleyerek gerçek
dünyada vakit geçirmelerini amaçladıklarını ifade
ederek şöyle konuştu:"Hayatın bize sunduğu en kıymetli
hazine ve geleceğimizin teminatı olan yavrularımızı
gerçek dünyada olduğu gibi dijital dünyanın tehdit-

lerinden de korumak hepimizin ortak sorumluluğudur.
Bu kapsamda Bakanlık olarak çocuklarımızın interneti
bilinçli bir şekilde kullanmalarına ve muhtemel risklere
karşı farkındalık kazanmalarına yardımcı olmak amacıy-
la ‘Benim Güvenli İnternetim’ kitabını hazırladık. ‘Benim
Güvenli İnternetim’ kitabımızla 6-10 yaş arası çocukların
internet güvenliği konusunda bilinç kazanmaları, dijital
mola önerileriyle de ekran süresini dengeleyerek gerçek
dünyada vakit geçirmelerini amaçlıyoruz.">>İHA
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anladığı dilden konuşuruz!
Haydut Trump’a karşı 
Milli Görüşçü Kuruluşlar (MİLKO), ABD Başkanı Donald Trump'ın Gazze ile ilgili yaptığı 

açıklamalara tepki göstererek basın açıklaması düzenledi. Zafer Meydanı’nda toplanan grup,
'Kes sesini Trump' yazılı pankart açarak Gazze halkının direnişine destek verdiklerini ifade etti. 

Afyonkarahisar’daki Milli Görüşçü
Kuruluşlar (MİLKO); Anadolu
Gençlik Derneği (AGD), Milli

Gençlik Vakfı (MGV), Cansuyu
Derneği, Şuurlu Öğretmenler Derneği
(ÖĞDER), Din Görevlileri Derneği
(DİNBİRDER) yaptıkları ortak basın
açıklamasında şunları söyledi; Bugün
burada hepimizin onuru olan Gazze
halkı ile dayanışma içerisinde olduğu-
muzu göstermek ve dünyanın baş
belası konumundaki ikili Trump ile
Netanyahu ile anladığı dilden konuş-
mak üzere toplandık. Gönül isterdi ki;
bugün burada bir seneyi aşkın bir
süreçte Gazze’de insanlık tarihinin en
büyük soykırımlarından birini gerçek-
leştiren Netanyahu’nun yargılanması
vesilesi ile toplansaydık ve bu meydanı
“Elhamdülillah” nidaları ile inletseydik.
Ama İslam ülkelerinin liderlerinin aciz
duruşu nedeniyle bugün yeni bir küs-
tahlık karşısında buradayız. Bildiğiniz
üzere; Siyonizm’in en büyük müttefiki
konumundaki Evanjelizm’in kuklası
olan ABD Başkanı Donald Trump had-
dini aşmış ve Gazze üzerinde kirli
planlar kurmaya kalkmıştır. Gazze’yi
bir Monopoly oyunu objesi sanan
Trump, yeryüzünün en izzetli beldesine
göz dikmiş ve hatta bu toprakları
cehenneme çevirmekle tehdit etmiştir.
Adil bir düzenin hakim olduğu normal
bir dünyada demir parmaklıklar ardın-

da olması gereken soykırımcı
Netanyahu ile el ele veren Trump’ın
Gazze’ye yönelik tehditleri asla kabul
edilemez.

FİLİSTİN DİRENİŞİ, İSRAİL
REJİMİNİ REZİL ETMİŞTİR

Gazze’de yıllardır devam eden insani
trajediye sessiz kalmak daha büyük bir
insanlık ayıbı iken Trump’ın açıkla-
maları bu gangsterin insanlıktan zerre

pay almadığının bir göstergesidir.
İnsanlık onurunu ayaklar altına alan
Trump’ın Filistin halkını tehdit eden
ifadeleri aleni bir savaş ilanıdır. Trump,
İsrail rejiminin bir seneyi aşkın bir
süreçte verdiği leşlerden bir ders ala-
mamış olacak ki yeni bir macera
arayışına girmiştir. Madem öyle; savaş
hoş gelmiş, sefa getirmişti. Yaşarken
şehit ölürken diri olan bir medeniyetin

evlatlarının en son korkacağı şey
savaştır. Bu bağlamda Donald Trump’a
tavsiyemiz; Irak’ta ve Afganistan’da
uçak uçak taşıdıkları cesetlerin
sayısını Pentagon’a sormasıdır. İsrail
rejimini rezil rüsva eden Filistin direnişi,
Gazze’ye göz diken ABD conilerini
yatay bir şekilde ülkelerine döndürm-
eye de muktedirdir.

FİLİSTİN DİRENİŞİNE OLAN
GÜVENİMİZ TAMDIR

Trump ile Netanyahu ikilisinin şeytani
planlar peşinde koştuğu, İslam
ülkelerinin acziyet içerisinde olup bite-
cekleri beklediği bir süreçte Filistin
direnişine olan güvenimiz tamdır.
Filistin direnişindeki kardeşlerimiz
bilmelidir ki; Bizler Anadolu insanı
olarak daima onların yanındayız.
Değil bir tek canın Gazze’de akacak bir
damla kanın hesabını ABD ve İsrail
firavunlarından sormaya yeminliyiz. 

ABD ÜSLERİNİ KAPATIN!
CİNAYETE ORTAK OLMAYIN!

Bizler;  Gönlümüzde özgür Kudüs sev-
dasını taşırken Trump karşısında sus
pus olan İslam ülkelerinin liderlerine de
bir çift kelam etmek isteriz; Derhal ve
derhal ülkelerinizdeki ABD üslerini kap-
atınız. Ülkelerinizdeki ABD üsleri
aracılığıyla Gazze’ye bir bomba düşer
ise sizler de bu cinayetin bir parçası
olursunuz. Haydut Trump’a karşı
anladığı dilden konuşunuz. Bir hınzırın

karşısında eğilip bükülmeyiniz. Zaman
izzeti kuşanma zamanıdır.

MİLLİ GÖRÜŞÇÜLER OLARAK
GAZZE İÇİN SESİMİZİ

YÜKSELTMEYE DEVAM EDECEĞİZ
Bizler, Gazze halkının maruz kaldığı
zulme ve küstah tehditlere karşı Milli
Görüşçüler olarak sesimizi yükseltm-
eye devam edeceğiz. Yeryüzünün en
şerefli beldelerinden biri olan
Gazze’mizi canımız pahasına savu-
nacağız. Adil bir düzenin kurulup,
başta Filistin olmak üzere İslam
coğrafyasının selamete kavuşması için
bir an olsun durmayacağız. Bu duygu
ve düşüncelerle Filistin’in yiğit evlatları-
na kucak dolusu selam gönderiyor;
Donald Trump ve Benjamin Netanyahu
isimli iki gansgter istedi diye toprak-
larımızdan vazgeçmeyeceğimizi dile
getiriyoruz. >>İBRAHIM ARTIÇ

Eskrim de dereceye giren
öğrenciler ödüllerini aldı

Okul Sporları faaliyet programı kapsamında düzenlenen 
Küçükler, Gençler ve Yıldızlar Eskrim Müsabakaları, Prof. Dr.
Veysel Eroğlu Spor Salonu’nda büyük bir heyecanla tamamlandı.
Afyonkarahisar’daki genç sporcuların kıyasıya mücadele ettiği
turnuvada dereceye giren sporcular ödüllerine kavuştu.
Müsabakalar sonunda başarılı sporculara
madalyalarını Afyonkarahisar Gençlik ve Spor
İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen ve Okul
Sporları Şube Müdürü Adil Kamberoğlu takdim
etti. Turnuvaya katılan tüm sporcuları tebrik
eden yetkililer, eskrim sporuna olan ilginin her
geçen gün arttığını vurguladı.
KASAPOĞLU: "ESKRİM, DENGE VE STRATE-

JİYİ GELİŞTİREN BİR SPOR"
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü
İsmail Hakkı Kasapoğlu, müsabakaların ardın-
dan yaptığı açıklamada eskrim sporunun fizik-
sel dayanıklılığı artıran, denge ve strateji
yeteneklerini geliştiren önemli bir branş
olduğunu belirtti. Kasapoğlu: “Okul Sporları
kapsamında düzenlenen bu turnuvada gençler-
imiz büyük bir özveriyle mücadele etti. Eskrim,

dikkat ve reflekslerin gelişmesine katkı
sağlayan bir spor dalı. Bu anlamda gençlerim-
izi eskrime yönlendirmek için çalışmalarımız
devam ediyor. Dereceye giren sporcularımızı
ve tüm katılımcıları tebrik ediyorum.” dedi.

ÜCRETSİZ ESKRİM KURSLARINA DAVET
İl Müdürü Kasapoğlu, Afyonkarahisar Gençlik
ve Spor İl Müdürlüğü bünyesinde uzman
antrenörler eşliğinde ücretsiz eskrim kursları
düzenlendiğini hatırlatarak, bu spora ilgi duyan
tüm gençleri kurslara katılmaya davet etti.
"Eskrim, yalnızca fiziksel değil zihinsel gelişimi
de destekleyen bir spor. Gençlerimiz için
önemli bir fırsat sunuyoruz. Tüm gençleri
ücretsiz kurslarımıza bekliyoruz" diyen
Kasapoğlu, Afyonkarahisar’ın spor alanında
gelişmeye devam ettiğini ifade etti.
>>HÜDAYİ ACAR

Okul sporları yıldız kız-erkek 
tenis müsabakaları sona erdi

Afyonkarahisar'da düzenlenen
Okul Sporları Yıldız Kız-Erkek
Tenis Müsabakaları büyük bir
heyecana sahne oldu. Turnuvaya
katılan öğrenciler, kıyasıya 
rekabet ederek dereceye girmek
için mücadele verdi. Turnuva
sonunda başarılı olan 
sporculara ödülleri takdim edildi.

Dereceye Giren Takımlar:
Kızlar Kategorisi:
1. Özel Bahçeşehir Ortaokulu
2. Dinar Fatih Ortaokulu
3. Özel Altın Ortaokulu
4. Dinar Bilal Metin Taşbaş İmam Hatip
Ortaokulu
Erkekler Kategorisi:
1. Özel Bahçeşehir Ortaokulu
2. Dinar Fatih Ortaokulu
3. Ted Afyon Koleji
4. Özel Altın Ortaokulu
Ödül törenine Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Spor Hizmetleri
Müdürü Yılmaz Erşen de katıldı. Dereceye giren
sporcular ödüllerini yetkililerin elinden alırken, ailel-

er ve antrenörler de bu gurur verici ana tanıklık etti.
KASAPOĞLU: "GENÇLERİMİZİN BAŞARILARI

GURUR VERİCİ"
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, ödül töreninde yaptığı konuşma-
da, genç sporcuların elde ettiği başarıların kendileri-
ni mutlu ettiğini belirterek, şunları söyledi: "Okul
sporları kapsamında düzenlenen bu turnuvalar,
gençlerimizin hem fiziksel hem de zihinsel gelişimi
açısından büyük önem taşıyor. Tenis branşında
yetenekli sporcularımızın olduğunu görmek bizleri
gururlandırıyor. Burada mücadele eden tüm sporcu-
larımızı tebrik ediyorum. Dereceye giren öğrenciler-
imizi ise ayrıca kutluyor, başarılarının devamını
diliyorum." >>İZZET IŞIK



OSB BAŞKANI BEKİR YEŞİLAY 
MERAK EDİLEN SORULARI İÇTENLİKLE YANITLADI
Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi’nde yaşanan üzücü yangın faciasının ardından merak
edilen soruların cevaplarını Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı

Bekir Yeşilay ile Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Gökhan Kıl’a yönelttik.
ANAHABER Gazetesi’nin konu hakkındaki sorularını cevaplandıran OSB Başkanı Bekir Yeşilay ile OSB Müdürü Gökhan Kıl detaylı bilgilendirmede bulundular.

“ÜZÜCÜ HADİSEYİ BAZI 
KESİMLER İSTİSMAR EDİYOR”

SORU: Afyonkarahisar OSB Yönetimi neden
itfaiye aracı almadı? OSB içinde yıllardır
neden itfaiye yapılanmasına gidilmedi?
BEKİR YEŞİLAY: Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi
ile şehir merkezinde bulunan Afyonkarahisar İtfaiye
Müdürlüğü arasındaki mesafe 2,5 kilometredir. Üzücü
hadisenin ardından bazı kesimlerce konunun istismar
edilmeye çalışıldığı üzüntü ile izliyoruz. Böylesine üzücü bir
olayın yaşanmasını hiç kimse istemez. Ancak
Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi yönetimi olarak
hem şehrimizin menfaatlerini, hem OSB’deki sanayici ve
işletmelerin faydalarını hem de çalışanlarımızın can güven-
liğini düşünmek zorundayız. Afyonkarahisar OSB içerisinde
bir itfaiye teşkilatı kurmak kadar o itfaiye teşkilatının her
zaman göreve hazır halde olmasını da sağlamak gerekir. İş
bir ya da birkaç itfaiye aracı almakla bitmiyor ne yazık ki. O
araçlarda görevlendirilecek itfaiye personeli, 24 saat hazır
halde olacak vardiya sistemi de düşünüldüğünde en az 20-
25 kişilik personel varlığı olmalı. Afyonkarahisar OSB’nin bu
yapılanmayı taşıyacak mali bir yapısı mevcut değildir.

“İTFAİYE TEŞKİLATINI KURUP, 
HAZIR BEKLETECEK BİR 

MALİ GÜCÜMÜZ YOK”

SORU: Afyonkarahisar’ın tüm zenginlerinin
faaliyette olduğu Organize Sanayi Bölgesi’nde
itfaiye teşkilatını kurup, hazır bekletecek bir
mali güç olmadığını mı söylüyorsunuz?

BEKİR YEŞİLAY: Evet ne yazık ki öyle. Afyonkarahisar
Organize Sanayi Bölgesi, burada faaliyet gösteren fab-
rikaların aidatları ile belirli hizmetleri vermeye çalışıyor.
Sanıldığı gibi dev bütçelere sahip bir yapımız yok. İtfaiye
yapılanması için iş sadece bina yapmak ya da araç almak-
la bitecek olsa keşke. En az 20-25 kişilik personel varlığını
OSB’nin şu anki yapısı taşıyamaz.

“2,5 KİLOMETRELİK MESAFE 
İÇİN İTFAİYE YAPILANMASI NE 

KADAR FAYDALI OLUR?”

SORU: Başka İllerin Organize Sanayi
Bölgelerinde itfaiye teşkilatı nasıl çalışıyor?
Onlar bu sistemi nasıl kurmuşlar ve çalıştıra-
biliyorlar? Afyon OSB’den farkları ne?
BEKİR YEŞİLAY: Afyonkarahisar Organize Sanayi
Bölgesi’nin şehir merkezine çok yakın noktada olması
büyük avantaj. Bir örnek vermek gerekirse Uşak OSB şehir
merkezinin 25 kilometre dışında. Orada bir yangın çıksa
şehirden itfaiyenin gelmesi büyük zaman kaybı. Ama bizde
öyle değil. İtfaiye garajı ile OSB arası 2,5 kilometre. Bugüne
kadar OSB içinde 4 büyük yangın yaşadık. 2 kez Oruçoğlu
Yağ’da, 1 kez Çiftçiler Yağ’da ve son olarak Çağlayan fir-
masında büyük yangın yaşandı. Tüm yangınlarda sağ olsun
Afyonkarahisar Belediyesi’nin itfaiyesi çok kısa sürede
OSB’ye ulaştı ve yangınlara müdahalede bulundu. Sonuç
itibariyle milli servet söz konusu. 2,5 kilometrelik mesafe
içinde itfaiye yapılanması ne kadar faydalı olur iyi düşün-
mek lazım. Bir çok ilde OSB ya da diğer Sanayi Siteleri
içerisinde Belediyelerin itfaiye yapılanması mevcuttur. Biz
de bu örneklerden yola çıkarak OSB içinde Belediye’ye bir
itfaiye alanı ayırmayı planlamıştık.

“İTFAİYE ALANI AYIRILDI, ANCAK
KURMAK NASİP OLMADI”

SORU: OSB içinde Belediye’ye itfaiye alanı
ayırdınız mı, bunu Belediye’ye teklif ettiniz mi?

BEKİR YEŞİLAY: 2014 yılında Afyonkarahisar Organize Sanayi
Bölgesi’nin iç kısmındaki bir parselin itfaiye teşkilatı kurulmak
üzere bedelsiz olarak Afyonkarahisar Belediyesi’ne tahsisine
karar verdik yönetim olarak. Dönemin Belediye Başkanları olan
hem Sayın Burhanettin Çoban hem de Sayın Mehmet Zeybek,
Belediye’ye tahsis ettiğimiz bu parsel üzerinde itfaiye yapılan-
masına gitmek üzere planlamalar yapmış olsalar da bu planlar
ne yazık ki hayata geçirilememişti. O dönemde de Belediye
Başkanlarımız olan hem Sayın Burhanettin Çoban’a, hem de
Sayın Mehmet Zeybek’e itfaiye için ihtiyaç duyulan prefabrik
bina yapımı ya da modern itfaiye aracı alımı konusunda taah-
hüdünde de bulunmuştuk. Ama nasip olmadı.

SORU: Çoban ve Zeybek neden tahsis
yapılan parselde itfaiye kurmadılar?

Bekir YEŞİLAY: Her iki başkanımız da bu yönde
planlamalar yaptı ama dediğim gibi nasip olmadı.
Bunun nedenlerini onlara sormak gerekir.

“YENİ BELİRLEDİĞİMİZ İTFAİYE ALANI
VERİMLİ VE FAYDALI BİR ALAN”

SORU: OSB olarak itfaiye için tahsis ettiğiniz
parseli geri aldınız mı? Tahsisi kaldırdınız mı?
BEKİR YEŞİLAY: Aradan geçen zaman içerisinde Afyonkarahisar
Belediyesi tarafından tahsis edilen parsel üzerinde itfaiye yapılan-
masına gidilemediği için Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi
Yönetimi olarak söz konusu parselle ilgili tahsisin kaldırılmasına
karar verdik, doğru. Ama buradaki amacımız itfaiye kurulması
fikrinden vazgeçmek değil, daha uygun bir alan tespiti yapmaktı.
OSB yönetim kurulumuz Afyonkarahisar Belediyesi ile yapılan
görüşmeler sonrasında yeni bir parselin itfaiye alanı olarak tah-
sisini uygun gördü. Yeni belirlediğimiz itfaiye alanı Çevreyolu
üzerinde bulunması nedeniyle itfaiye için daha verimli ve faydalı
bir alan olarak değerlendirildi.

“İTFAİYENİN KURULMASI İÇİN 
12 BİN 414 METREKARELİK ALANI

BELEDİYEYE TAHSİS ETTİK”

SORU: Neden itfaiye için belirlediğiniz alanın
değiştirilmesi gereği duydunuz?
BEKİR YEŞİLAY: Daha önce belirlediğimiz itfaiye alanı
OSB’nin iç kısmına doğru yer alıyordu. OSB içindeki benzin-
liğin yanında bir alan belirlenmişti. Daha sonra Afyonkarahisar
Çevre Yolu’na cepheli olarak, Botaş Nehir Tekstil’in karşısında,
OSB ile Şekercilerin arasında kalan 12 bin 414 metrekarelik
parseli itfaiye alanı olarak daha uygun bulduk. Afyonkarahisar’ın
fiziki yapılanmasının genişlemesi nedeniyle Çevreyolu üzerindeki
bu parselin itfaiye için çok daha kullanışlı ve verimli olacağını
düşünerek, şehirlerarası karayolundan giriş ve çıkışın kolaylığını
göz önünde bulundurarak itfaiye alanı olarak burayı belirledik.
İkinci Küçük Sanayi Sitesi, Erenler Bölgesi, Akçin ve yeni
yapılanan sanayi bölgelerine ulaşım açısından büyük avantaj
taşıyan Çevreyolu kenarındaki 12 bin 414 metrekarelik bu parse-
limizi itfaiye kurulması için 21.8.2024 tarihinde Afyonkarahisar
Belediyesi’ne tahsis ettik.

“TAHSİS EDİLEN PARSELDEN ELDE EDİLEN
BİR RANT SÖZ KONUSU DEĞİLDİR”

SORU: Daha önceden itfaiye alanı olarak
belirlediğiniz ve tahsisini iptal ettiğiniz parseli
başka birine verdiniz mi? O parselden elde
edilen bir rant var mı?
BEKİR YEŞİLAY: Hayır kesinlikle öyle bir şey yok. Bahsi
geçen parsel halen daha boş olarak duruyor. İtfaiye alanını
değiştirmekteki tek maksadımız ulaşım kolaylığı, ana yola
kolaylıkla çıkış yapılabilmesi ve itfaiyenin ulaşımda sağlaya-
cağı avantajlardır. Tahsisi iptal edilen alanın birilerine verilme-
si gibi bir durum söz konusu değildir. İsteyen gidip boş parseli
yerinde görebilir.

“BELEDİYE İTFAİYE YAPILMASI 
İÇİN HAZIRLIK AŞAMASINDA”

SORU: Siz parseli tahsis ettikten sonra
Afyonkarahisar Belediyesi İtfaiye kurulması
için harekete geçti mi?
BEKİR YEŞİLAY: Belediye Başkanımız Sayın Burcu Köksal da
önceki başkanlarımız gibi OSB’de itfaiye kurmayı planladık-
larını bize bildirdiler. Biz de önceki yönetimlere verdiğimiz sözü
tekrarlayarak söz konusu alanda itfaiye yapılanmasına gidilme-
si halinde OSB yönetimi olarak prefabrik itfaiye binasının
yapımı ya da modern itfaiye aracı alımı konusunda OSB olarak
taahhütte bulunmuştuk. Afyonkarahisar Belediyesi yönetiminin
bu parselde itfaiye yapılanmasına gitmek için hazırlık aşa-
masında olduğunu biliyoruz. Ama ne yazık ki hazırlıklar devam
ederken son üzücü hadise meydana geldi.

“BELEDİYEYE VERDİĞİMİZ
TAAHHÜDÜN ARKASINDAYIZ”
SORU: Burcu Köksal
Başkanlığı’ndaki Belediye yönetimine
itfaiye binası yapımı ya da itfaiye
aracı alımı için söz verdiniz mi?
Bekir YEŞİLAY: Evet, Sayın Burcu
Köksal ve ekibine de önceki dönem-
lerde verdiğimiz sözün aynısını taah-
hüt ettik. Eğer Çevreyolu kenarındaki
parselimizde itfaiye yapılanmasına
gidilirse OSB olarak burada prefabrik
bina yapımını ya da modern itfaiye
aracı alımını üstleneceğimizi söyledik.

“AFYON OSB’NİN ÖYLE 
MİLYARLARCA BÜTÇESİ YOK”

SORU: Başa dönersek OSB’de
neden itfaiye yok? Milyarlarca
liraya hükmeden ve Afyon
ekonomisinin merkezi olan OSB
neden itfaiye kuramıyor?
Bekir YEŞİLAY: Biraz önce de bahsettik.
Afyonkarahisar OSB olarak böyle bir
imkânımız yok. Kurmak, bina yapmak,
araç almak değil ki iş sadece… Asıl bu işi
üstlenecek personel yapısını kurmak ve
sürdürmek mesele. Afyonkarahisar’daki
hiçbir OSB’de olmadığı gibi Merkez
OSB’de de böyle bir maddi imkan yok. Biz
yine sözümüzdeyiz. Kurulum için gereken
bina gibi araç alımı gibi konularda işletme
sahiplerimiz yükün altına girerler. Ama
OSB’nin mevcut mali yapısı ile itfaiye
teşkilatını ayakta tutmamız mümkün değil.
Afyon OSB’nin öyle milyarlarca bütçesi
yok. İşletmelerin kendi bütçeleri ayrı,
OSB’nin bütçesi ayrı. Firmaların imkan-
larının hepsinin OSB’ye ait olduğunu
düşünemeyiz.

“DİĞER İLLERDE BU GÖREVİ
YEREL YÖNETİMLER

ÜSTLENİYOR”
SORU: Diğer iller bunu nasıl
yapıyor?
Gökhan KIL: Diğer illerdeki OSB’lerde
de farklı bir durum yok. Onların da
bütçeleri Afyonkarahisar ile aşağı-
yukarı aynıdır. Şehir merkezinden
uzak olan OSB’lerde itfaiye yapılan-
ması kurulması zaruri bir ihtiyaç ve
bunu genellikle yerel yönetimler
üstleniyor. Ankara OSTİM’de bile
Büyükşehir Belediyesi’nin itfaiye ista-
syonlarını görebilirsiniz. Başkanımızın
da belirttiği gibi biz şehir merkezine ve
itfaiye istasyonuna yakın konum-
dayız. Yaşadığımız yangınlarda itfaiye
zamanında müdahalede bulundu ve
gecikmeden kaynaklı büyük sorunlar
yaşanmadı diyebiliriz.

“OKUL VE YURTLARIN
YANGINDAN ETKİLENMESİ

SÖZ KONUSU OLMADI”
SORU: OSB içindeki okul ve
yurtlar yangında büyük tehlike
yaşadı mı? Son yaşanan
yangın okullara ya da yurtlara
sıçrayabilir miydi?

Gökhan KIL: Böyle bir 
durum söz konusu olmadı. 
OSB içerisindeki okul
binalarımız yangın 
mahallinden oldukça uzaktadır.

GÖKHAN KIL

BEKİR YEŞİLAY

“TÜM FİRMALARIMIZ YANGINDA
SEFERBER OLDU”

SORU: Son yaşanan yangında OSB
içindeki firmalardan destek alamadınız
mı? Su hatları yetersiz miydi? Yangına
müdahalede su temini konusunda 
sıkıntı yaşandı mı?
BEKİR YEŞİLAY: Yangın sırasında Allah
razı olsun tüm firmalarımız seferber oldu.
Mesela beton mikserleri ile müdahale
yangının büyümesini büyük ölçüde
engelledi. Okul binalarımız, fabrikalarımız
yangın anında lojistik olarak büyük katkı
sağladılar. Kimisi yemek ve su sağlarken,
kimisi akaryakıtı üstlendi. Tenekelerle
köpük taşıyanlar da vardı, bedenen çaba
gösterenler de vardı. Hepsine ayrı ayrı
teşekkür ediyoruz. Hepimizin bildiği gibi
son yangın neredeyse 24 saat devam etti.
Bu kadar uzun süren bir müdahalede su
temininde sıkıntı yaşanması doğal
karşılanabilir. Ama sonuç itibariyle gerek-
li su temini yapıldı ve yangına müda-
halede bu konuda bir aksama yaşanmadı.

“KAMU KURUMLARIMIZ
ÜSTÜN BİR ÖZVERİ

GÖSTERDİ”
SORU: Kamu kurumları
OSB'deki yangınlarda üzer-
lerine düşen sorumluluğu
yerine getirebildi mi?

BEKİR YEŞİLAY: Başta
Afyonkarahisar Valiliğimiz,
AFAD, Belediye Başkanımız,
Orman İşletme
Müdürlüğümüz tüm kamu
kurumlarımız gerekli özveriyi,
gerekli yaklaşımı fazlasıyla
gösterdiler. Hepsi ilk andan
itibaren tüm birimleri ile birlik-
te olay yerindelerdi. Hepsine
de teşekkürden başka bir şey
söyleyemeyiz. Allah 
hepsinden razı olsun.

“KONU HAKKINDA KAPSAMLI BİR AÇIKLAMA YAPACAĞIZ”
Bekir Yeşilay: Duyarlı haberciliğinizden dolayı, tartışmalı konularda bizim de görüşümüzü aldığınız için sizlere teşekkür
ediyoruz. Önümüzdeki günlerde çok daha kapsamlı bir şekilde basın mensuplarımız ile bir araya gelerek tüm konuları
değerlendirmeyi planlıyoruz.  >>ANAHABER


